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Innkalling til møte i Studentparlamentet 

  

Det innkalles herved til møte i Studentparlamentet  

Tid: Onsdag 24.januar 2024, klokken 16.15  

Sted: A2-046/047, Grimstad         

 

 

Med vennlig hilsen 

 

 

 

Irene Bredal 

Førstekonsulent, STA 

 

 

 

Deres ref.:  Vår ref.: IB Dato: 17.01.24  



 

 

 

 

Saksliste SP-møte 

 

Møtedato:    24.januar 2024 

Sted:           A2-046/047, Grimstad      

 

SAK TITTEL SAKSBEHANDLER MERKNAD  

SP-sak 00a/24 Valg av ordstyrere Maiken K. Andersen Muntlig på møtet  

SP-sak 00b/24 Opprop Irene Bredal Muntlig på møtet  

 

SP-sak 00c/24 Godkjenning av innkalling, saksliste 

og dagsorden 

Ordstyrere Vedlagt  

SP-sak 00d/24 Godkjenning av protokoll fra SP-

møtet 22.november 2023 

Ordstyrere Vedlagt 

SP-sak 01/24 Siden sist   Maiken K. Andersen Vedlagt/Muntlig 

på møtet   

Vedtakssaker  

SP-sak 02/24 Søknad om medlemsskap i STA fra 

UiA Kanoball  

Maiken K. Andersen  Vedlagt  

SP- sak 03/24 Valg til NSOs Landsmøtedelegasjon Valgkomiteen  Vedlagt/muntlig 

på møtet     

SP-sak 04/24 STAs Valgreglement  Maiken K. Andersen  Vedlagt    

Diskusjonssaker  

SP-sak 05/24  Hva består studentmassen av? William T. Svendsen  Vedlagt     

SP-sak 06/24 Kvalitetssystemet    Emil Gudelis  Vedlagt      

Orienteringssaker 

SP-sak 07/24 Eventuelt   Muntlig på møtet  

 

 

Etter møteslutt er det satt av 10 minutt til møteevaluering. 

 

 
 



 

 
 
Dagsorden for SP-møte 24.01.24: 
 
 
STA-styret foreslår følgende dagsorden for møtet: 
 
 
Sak                                                Tittel                                              Anslått tidspunkt           
SP-sak 00a/24                               Valg av ordstyrere                           16.15-16.20 
SP-sak 00b/24 
SP-sak 00c/24                   

Opprop 
Godkjenning av innkalling, 
saksliste og dagsorden                                                            

16.20-16.25 
16.25-16.30 

SP-sak 00d/24                     Godkjenning av protokoll fra 
SP-møtet 22.11.23 

16.30-16.35 

SP-sak 01/24 
SP-sak 02/24 
 
SP-sak 03/24 
 
Pause 
SP-sak 04/24 
SP-sak 05/24 
Pause 
SP-sak 06/24 
SP-sak 07/24 
 

Siden sist  
Medlemssøknad- UiA 
Kanonball 
Valg til NSOs 
landsmøtedelegasjon 
 
STAs Valgreglement  
Hva består studentmassen av? 
 
Kvalitetssystemet  
Eventuelt  
 

16.35-16.45 
16.45-17.05 
 
17.05-18.00 
 
18.00-18.15 
18.15-18.30 
18.30-19.00 
19.00-19.10 
19.10-20.40 
20.40-20.50 
 

   
SP-møtet er berammet til å vare til 21.00. Dette er medregnet 10 minutt til møteevaluering etter 
møteslutt.  
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SP-sak   Protokoll 

Møtedato  22.11.23 

Saksbehandler  Irene Bredal  

Arkivreferanse  010   

 

PROTOKOLL 
fra  Møte i Studentparlamentet  

Møtedato: Onsdag 22.11.2023, klokken 16.15 

 

Studentparlamentet: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

STA-styret: 

 

 

 

 

 

Andre: 

 

 

 

 

Ordstyrere: 

 

 

Protokollfører: 

 

Forfall: 

 

 

 

 

 

Oda Isnes Tyse  

Anita Nistås  

Guro R. Sundrehagen  

Henriette I. Danielsen  

Malene Johanne Vatnøy 

Ina Frøhne  

Chris O`Moore (permisjon fra 17.15)  

Sunniva S. Knudsen  

Marie Lindbo 

Magnus Ellefsen Moe  

Signe Lefdal Hove  

Rebekka Langseth  

Julie Helland  

Bjørn Undheim Serigstad 

Oda A. Krohn  

Amalie D. Porsbøll  

Kristoffer Fuglerud Ask  

Guro Krogh Hagen  

Benjamin Jacobsen  

 

 

Maiken K. Andersen  

William T. Svendsen  

Lisa K. Fredsvik  

Emil Gudelis  

Konstanse K. Åkerman  

 

Thor Eivind Forberg, studentrepresentant i Universitetstyret  

Jakob Mæland, styreleder i SiA-styret 

Karen Elise Stenersen, vararepresentant fra avdeling for lærerutdanning  

Linjeforeningen Det Gylne Snitt  

 

Kristoffer Robert Spenik  

Kristian Fredrik Meyer Ødegård  

 

Irene Bredal 

 

Kevin M. Kirkhus  

Stine Regina Tusvik  

Espen Herredsvela  

Mohamed Ali Mohamad  

Wenche Kverneland  

Ragnhild Danielsen Lybekk   
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SAKSLISTE 
   

 

SP-sak 00a/23 Valg av ordstyrere  

   

Forslag til vedtak på ordstyrere: 

 

            Kristoffer Robert Spenik og Kristian Fredrik Meyer Ødegård  

   

            Godkjent  

                                                                           

                            

SP-sak 00b/23 Opprop 

    

  Det var 19 stykk til stede, og Studentparlamentet var vedtaksdyktig.  

 

                

SP-sak 00c/23 Godkjenning av innkalling, saksliste, og dagsorden 

 

Innkalling  

Godkjent  

 

                                   Saksliste 

                                   Det ble meldt inn én sak til eventuelt fra STA-styret, adventskalender 

                                   på Instagram  

                                   Godkjent med én kommentar  

                      

Dagsorden  

Godkjent  

 

 

SP-sak 00d/23 Godkjenning av protokoll fra SP-møtet 25.10.23 

                                     

                                    

                                    Godkjent 

 

 

SP-sak 52/23            Siden sist  

    

                                  Maiken la frem siden sist fra STA-styret. Thor Eivind la frem siden sist  

                                  fra Universitetsstyret.  
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Vedtakssaksaker 

    

SP-sak 53/23            Søknad om medlemskap i STA fra Det Gylne Snitt   

 

                                   Forslag til vedtak  

                                   Det Gylne Snitt vert medlem av Studentorganisasjonen i Agder frå  

                                   22.november 2023, med dei rettigheitar og plikter det inneber.  

 

                                   Enstemmig vedtatt  

                    

                                               

 

SP-sak 54/23            STAs Prinsipprogram 2023-2025    

                                  

Forslag nr. 1 SP-Sak 54/23 Kapittel   Side  

 

Linjenummer  

Andre avsnitt  

Forslagstype 

Endringsforslag  

  

Forslagsstiller  Rebekka Langseth       

Forslag 

• Første linja, endre fra «arbeidshverdag» til «studiehverdagen»  

Vedtak Vedtatt mot 1 stemme og 1 avholdende               

 

 

                                  Forslag til vedtak  

                                  Studentparlamentet vedtar Prinsipprogrammet 2023-2025, med de  

                                  endringer som måtte forekomme på møtet.  

 

                                  Enstemmig vedtatt   

                                   

                                 

SP-sak 55/23            Mandat for UiAs landsmøtedelegasjon til Norsk  

                                  Studentorganisasjon (NSO) 2024 

 

                                   Forslag til vedtak  

                                   Studentparlamentet vedtar følgende mandat for UiAs 

                                   Landsmøtedelegasjon 2024, med de endringer som måtte  

                                   forekomme på møtet:  
             

• Både faste- og varadelegater plikter seg til å sette seg godt inn i sakene som 

skal behandles på landsmøtet.    
• Delegasjonen skal avholde minst fire (4) interne formøter i forkant av 

landsmøtet.   
• Både faste- og varadelegater forplikter seg til å delta på 

formøtene. Ved 2 ugyldige fravær 1kan delegasjonsleder, i samråd med STA-styret, 

frata personer plassen.    
• Delegasjonen skal så langt det lar seg gjøre delta på det nasjonale formøtet til 

landsmøtet.    
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• Delegasjonen konstituerer selv delegasjonsleder. Leder skal være en av de 

faste delegatene.    

• Delegasjonens standpunkter skal gjenspeile STAs vedtatte politikk.    
    

                              Enstemmig vedtatt       

 

Diskusjonssaker  

 

SP-sak 56/23            Praksis for studenter   

 

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken, og kom med  

                                  innspill og forslag.   

 

SP-sak 57/23            Vårens studentvalg   

 

                                  Studentparlamentet fikk mulighet til å diskutere saken, og kom med  

                                  innspill og forslag.   

 

Infosaker 
 

 

SP-sak 58/23             Eventuelt  

 

                                    Det var én sak fra STA-styret til eventuelt. Maiken informerte  

                                    Studentparlamentet om at man ønsker å lage en adventskalender  

                                    på Instagram i år, tanken er å legge ut noe hver søndag i advent.  

                                    Det er ønskelig å bruke SP-medlemmene til dette, Maiken legger ut  

                                    mer informasjon i facebookgruppen til SP.  

                                     

                                     

Møtet ble avsluttet klokken 18.35. 

 

 



Siden sist STA-styret – januar 

 

Høringer  

Maiken har svart på en høring om rekrutteringsstillinger på UiA  

Maiken har svart på en høring fra Velferdstinget i Agder om studentsosiale 

midler  

Maiken har svart på en høring om samordnet nasjonalt masteropptak 

Maiken har svart på en høring om revisjon av forskrift om opptak til studier og 

emner ved UiA høst 2023 
 

William har svart på en høring om campusparken i Grimstad  

 

Media 

William har skrevet et leserinnlegg i Grimstad Adressetidene om at studenter 

ikke bare driver med fest og fyll 

Maiken og Lisa har skrevet et leserinnlegg i FVN om viktigheten av mangfold i 

regionen 

Maiken har kommentert et innlegg i FVN om å være student i dyrtid  

 

Arrangement og konferanser 

STA-styret og Irene har arrangert julebord for Studentparlamentet  

Lisa og Irene har deltatt på UiAs Likestillingskonferanse  

Konstanse og Emil har deltatt på Kompetansenettverkets årskonferanse i Bodø 

William og Emil har deltatt på LiUs workshop for utforming av 

handlingsplanen for likestilling, inkludering og mangfold 

Maiken har hold innlegg på studiedagen om kunstig intelligens  

 

Aktivitet 

Maiken og William har vært på dialogmøte med ordføreren i Kristiansand  

Maiken har deltatt på styringsgruppemøte i studenttrivsel  



Maiken har holdt appell på SiA-styremøtet  

William og Emil har deltatt på Orientation Day på begge campuser 

Maiken har deltatt på styringsgruppemøte i atriet og fleksibelt auditorium  

William har deltatt på møte om innspill til regionalt handlingsplan for 

naturmangfold 

William har deltatt på møte om utenomhusplanen 

Irene har hatt opplæring med ett SP-medlem  

Maiken har hatt kaffemøter med noen av de nye dekanene, disse skal hun ha 

med alle dekanene 

Konstanse har arbeidet med Karriereuka 

 

 

Annet  

STA-styret og Irene har hatt juleferie  

STA-styret og Irene har hatt juleavslutning på kontoret 

STA-styret og Irene har hatt hjemmekontor i uke 1, dette etter anbefaling fra 

UiA 

Lisa er på studietur i Frankrike 

STA-styret og Irene har gravd ut STA-bilen 😊 

 



SP-sak 02/24 

Møtedato 24.01.24  

Saksbehandlar Maiken K. Andersen     

 

Søknad om medlemskap i STA frå UiA Kanonball 

Bakgrunn for saka 

STA har motteke ein søknad om medlemsskap frå studentaktiviteten UiA Kanonball, og har hatt 

denne til behandling i styret.  

 

Argumentasjon  

UiA Kanonball ynskje å verta medlem av STA då dei meine medlemsskapet kan gje dei 

moglegheiter dei ikkje har i dag når det kjem til drift av foreininga. Medlemsskapet vil og gjer 

det lettare å samarbeida med andre foreiningar og lag tilknytt UiA.   

 

UiA Kanonball er eit studentidrettslag, der formålet er å skapa eit sosialt og aktivt miljø ved å ha 

treningar, kampar og sosiale samlingar.   

 

STA-styret har gått gjennom søknadstekst og vedteker for studentaktiviteten, og stadfeste at UiA 

Kanonball oppfylle dei krav og retningslinjer så er vedteke.  

 

Økonomiske konsekvensar 

Saka har ingen økonomiske konsekvensar for STA.  

 

Forslag til vedtak  

UiA Kanonball vert medlem av Studentorganisasjonen i Agder frå 24.januar 2024, med dei 

rettigheitar og plikter det inneber.  

 

 

Innstilling frå styret 

STA- styret innstille einstemmig på forslag til vedtak 

 

Vedlegg  

Vedlegg 1. Søknad frå UiA Kanonball, med tilhøyrande vedtekter 

  

 

English Summary  

STA has received an application for membership from the student activity UiA Kanonball. 

The STA-board has undergone the application text and bylaws of the activity and confirm that 

they meet the requirements and guidelines that have been adopted.  

 



UiA Kanonball, org.nr. 930 864 854  

Formell søknad om medlemskap i STA  

1. Begrunnelse  

UIA Kanonball ønsker å bli medlem av STA fordi vi mener at dette kommer til å gi oss 

muligheter vi ikke har per nå, når det kommer til drift av idrettslaget. I tillegg til det kommer 

det til å gjøre det lettere for oss å samarbeide tettere med andre foreninger og lag tilknyttet 

Universitet i Agder. Vi i UIA Kanonball har et godt inntrykk av STA, og hvordan de 

samarbeider med lag og foreninger på for å gjøre hverdagen ekstra morsom for studentene 

er noe vi ønsker å være en del av.   

2. Formål med aktiviteten  

UiA Kanonball er et studentidrettslag for studenter ved Universitetet i Agder. Formålet med 

stundentidrettslaget er å skape et sosialt og aktivt miljø ved siden av studiene for 

medlemmene, ved å ha treninger, kamper og sosiale samlinger.   

3. Hva vi tilbyr studentene ved UiA  

UIA Kanonball tilbyr studentene ved UiA muligheten til å bli med i en sosial gjeng som 

arrangerer mye gøy både for medlemmer og åpne arrangementer. I tillegg til det sosiale er 

det ukentlige treninger der det spilles kanonball, som er åpne for medlemmer. P.d.d. har leier 

UiA Kanonball en hall der treningene har kapasitet på ca. 20 personer. Her gjelder «første 

man til mølla» prinsippet for medlemmene.   

4. Planer for året  

Studieåret 2023/24 har UiA Kanonball følgende planer som er satt. Flere arrangementer 

ønskes også.  

- Ukentlige treninger – per nå 1 trening i uken på 1 time. Ønsker å utvide ved kapasitet.  

- Kick-off – Sosialt arrangement for medlemmer og interesserte. Arrangerer sammen 

med annen forening.  

- «Try-outs»  

- Åpen trening for interesserte  

- Turnering – åpen turnering der alle studenter ved UiA kan melde på kanonball-lag.  

  

   

5. Styremedlemmer  

Verv  Navn  

Styreleder  Are Vassanyi  



Nestleder  Linn Sivertsen  

Styremedlem  Ole Aasebø  

Styremedlem  Sunniva Larsen  

Styremedlem  Elias  

Haugstvedt  

Styremedlem  Rikke Aas  

Styremedlem  Truls Flatin  

Økonomiansvarlig  Mariann Lima  

Styremedlem  Martine 

Eikeskog  

Styremedlem  Eirik Brekke  

  

   

6. Vedtekter  

§ 1 Formål   

§1.1 UiA Kanonball er et studentidrettslag for studenter ved Universitetet i Agder.  

Formålet med stundentidrettslaget er å skape et sosialt og aktivt miljø ved siden av 

studiene for medlemmene, ved å ha treninger, kamper og sosiale samlinger.    

§ 2 Medlemskap   

§ 2.1 Vedtektene til UiA Kanonball skal ikke være i strid med vedtektene eller 

reglementet til Studentorganisasjonen i Agder (STA).   

§ 2.2 Alle semesterregistrerte studenter ved UiA har muligheten til å bli medlem av 

UiA Kanonball, så langt det er kapasitet.  

§ 2.3 Medlemsliste oppdateres ved studiestart og nye inntak. Samt hvis nye 

medlemmer kommer til underveis i skoleåret, dersom det er kapasitet. § 2.4 

Alle medlemmer av UiA Kanonball har tale- forslags- og stemmerett ved 

generalforsamlingen.  

§ 2.5 Medlemmer som ønsker å avslutte sitt medlemskap i UiA Kanonball, må 

selv kontakte et styremedlem og gi beskjed.  

§ 3 Styret  

§.3.1 Styret skal bestå av leder, nestleder, økonomiansvarlig,  

Og inntil fem (5) øvrige styremedlemmer. Disse velges av 

generalforsamlingen.  



§ 3.2 Styret har ansvar for den daglige driften av UiA Kanonball og iverksetter 

generalforsamlingens vedtak.  

§ 3.3 Styret er vedtaksdyktig når alle er innkalt, og minst seks styremedlemmer 

møter.  

§ 3.4 Ved stemmelikhet har leder dobbeltstemme. § 

3.5 Alle styremøter skal protokollføres.  

§ 4 Generalforsamling   

§ 4.1 Generalforsamlingen er studentidrettslagets øverste myndighet, og skal 

avholdes en gang i året.   

§ 4.2 Styret innkaller til generalforsamling senest 2 uker før møtet.  § 4.3 

Generalforsamlingen er vedtaksdyktige når alle medlemmer er innkalt, og 

minst 10 medlemmer er til stede.   

§ 4.4 På Generalforsamlingen skal følgende saker behandles:   

1. Godkjenning innkalling og saksliste   

2. Valg av referent og ordstyrer   

3. Vedtekter  

4. Budsjett og regnskap   

5. Årsplan  

6. Valg av styre   

- Leder   

- Nestleder   

- Økonomiansvarlig   

- Styremedlem (inntil 5)  

7. Innkomne saker   

§ 5 Valg   

§ 5.1 Valgprosedyrer settes av styret, og godkjennes av generalforsamlingen med 

2/3 flertall.   

§ 5.2 Medlemmer kan velge å stille til valg på selve generalforsamlingen. Om det er flere 

enn én kandidat som stiller til valg på et verv, skal kandidatene holde en valgtale, og 

kandidaten som oppnår flest stemmer vinner valget.   

§ 5.3 For å stille til styreverv må man være et aktivt medlem i UiA Kanonball. Er 

man nytt medlem må man ha meldt seg inn som medlem senest 2 uker før 

generalforsamling for å kunne stille til valg.   

§ 5.4 Avstemningen skal foregå ved hemmelig valg.  §5.5 

Ved overgang til nyvalgt styret skal det oversendes skriftlig 

kunnskapsoverføring.  

§ 5.6 Oppsigelse av verv skal sendes til leder, eller tas opp med styret under 

protokollført møte, først etter Leder og/eller styret er informer. Ved fratredelse av verv, 



skal stillingen erstattes. Søknadsprosessen skal først gjennomføres internt i 

organisasjonen. Dersom noen fra organisasjonen melder seg, må den aktuelle  

kandidaten tre inn i den nye rollen, samt også fortsette i den gamle stilingen. Ved 

ingen intern interesse skal det søkes eksternt. Dersom det er flere aktuelle 

kandidater, så skal det holdes hemmelig valg internt i hovedstyre.   

  

§ 6 Økonomi  

§ 6.1 UiA Kanonball skal ha egen organisasjonskonto.   

§ 6.2 Styret har ansvar for økonomien til linjeforeningen. Hovedansvaret ligger 

hos økonomiansvarlig, i samråd med leder.   

6.3 Det er kun økonomiansvarlig som kan uttale seg offentlig om studentidrettslagets 

økonomi (Gjelder ikke ved generalforsmaling)   

  

§ 7 Oppløsning   

§ 7.1 Oppløsing av UiA Kanonball gjøres ved 2/3 flertall på to påfølgende 

generalforsamlinger.   

§ 7.2 Dersom UiA Kanonball oppløses skal alle midler tildelt av Velferdstinget i Agder 

(VT)/ Studentsamskipnaden i Agder (SiA), tilbakeføres VT/SiA.   

§ 7.3 Egenopptjente midler, som ikke er tildelt av VT/SiA, kan UiA Kanonball fordele selv.  

  

§ 8 Mistillit  

  

§ 8.1 Mistillitsforslag kan stilles mot enkeltmedlemmer, et styremedlem eller hele styret.  

§ 8.2 For at mistillitsforslag skal realitetsbehandles kreves det at minst 5 av foreningens 

medlemmer signerer mistillitsforslaget.  

§ 8.3 Anonyme mistillitsforslag forkastes.  

§ 8.4 Mistillitsforslag skal begrunnes skriftlig.  

§ 8.5 Ved mistillitsforslag skal STA kontaktes uten unødig opphold, og senest fjorten (14) 

dager etter at mistillitsforslaget er fremmet.   

§ 8.6 Personen(e) det reises mistillit mot skal bekjentgjøres om forslaget så snart som 

mulig etter at forslaget er fremmet.   

§ 8.7 Mistillitsforslag skal behandles på Generalforsamlingen/årsmøtet og vedtas med 2/3 

flertall. Dersom det er hensiktsmessig skal det kalles inn til ekstraordinær  

Generalforsamling/Årsmøte. Mistillitsforslag skal alltid behandles av ekstraordinær 

Generalforsamling/Årsmøte dersom det er to (2) måneder frem til neste ordinære 

Generalforsamling/Årsmøte.  



§ 8.8 Dersom mistillit vedtas fratrer personen sitt verv og/eller medlemskap 

med umiddelbar virkning.  

§ 8.9 Vedtak om mistillit kan påklages til STA-styret.   

  

  

8. Annet  

UiA Kanonball har nå offisiell medlemsliste på 15 medlemmer. Vi vil kunne sende oppdatert 

medlemsliste fortløpende så fort medlemslisten for vårsemesteret er klar.  



SP-sak 04/24   

Møtedato 24.01.24   

Saksbehandler Maiken Køien Andersen  

   

STAs Valgreglement  
  

Bakgrunn for saken  

22.11.23 vedtok Universitetstyret nytt mandat for Forsknings- og innovasjonsutvalget og 

Utdanningsutvalget. Dette medførte at studentene fikk ett nytt fast medlem med tale-, 

forslags-, og stemmerett i begge utvalgene fra 01.01.24. Med bakgrunn i dette må nå 

valgreglementet tas opp for Studentparlamentet slik at STA kan tilpasse seg denne 

endringen.   
  

Argumentasjon  

  

Vedlegg 2 av valgreglementet tar for seg valg til råd, styrer og utvalg på Universitet i Agder. 

Det er i dette vedlegget antall plasser som Studentparlamentet velger medlemmer til blir 

regulert.   

  

I henhold til vedtaket til Universitetstyret foreslår STA-styret å endre antall faste 

representanter i Utdanningsutvalget til 3 representanter og varaene til 1. vara, 2. vara og 3. 

vara.  Videre foreslår STA-styret å endre antall faste representanter i universitets Forsknings- 

og innovasjonsutvalg til 2 faste representanter og varaene til 1. vara og 2.vara.   

  

Med bakgrunn i at vedtaket fra Universitetstyret er gjort midt i perioden til 

studentrepresentantene, foreslår STA-styret at det oppnevnes representanter i henhold til UiAs 

vedtak som sitter fra januar til juni 2024. STAs valgreglement tas opp på SP-møtet i mars 

hvert år, det vil komme forslag fra STA-styret i henhold til UiAs vedtak som da blir 

permanent. Videre betyr dette at på valgforsamlingen i mai 2024 vil Studentparlamentet velge 

antall representanter i henhold til vedtak.   

  

Om STA-styret foreslår permanente øremerkede plasser til noen i STA-styret vil dette tas opp 

i stillingsbeskrivelsen på marsmøtet. Men STA-styret ser det som hensiktsmessig at en 

representant fra styret fyller den nye faste plassen i Utdanningsutvalget i 5 måneder. Dette er 

fordi styret allerede kjenner godt til sakene og kan enkelt tre inn i vervet i 5 måneder.   

  

Økonomiske konsekvenser  

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA.    

   

Forslag til vedtak   

Studentparlamentet vedtar det helhetlige forslaget til valgreglement, med de endringer som 

måtte forekomme på møtet.   

   

Innstilling fra styret  

STA-styret innstiller enstemmig på forslag til vedtak  

   

Vedlegg   

Vedlegg 2 av STAs Valgreglement med foreslåtte endringer markert i rødt   

   

  



  

English Summary   

The STA-board has proposed some changes to STA`s Election Regulations concerning some 

changes done by the UiA-board.    

 



Vedlegg 2: Råd, styrer og utvalg på Universitetet i Agder 

 
Vedlegget reguleres av Universitetet i Agders bestemmelser og Lov om universiteter og 

høyskoler. 

 

Valg til verv i Universitetets organer reguleres av Universitetets valgreglement og Lov om 

universiteter og høyskoler. Se Universitetets valgreglement § 3 Universitetets valgstyre og 

valgstyrets ansvar. 

 

Valgforsamling:  

Universitetsstyret (2 faste representanter, 1. og 2. vara) 

Universitetets klagenemnd (2 faste representanter, 1. og 2. vara) 

Universitetets valgstyre (2 faste representanter, 1. og 2. vara) 

Ansettelsesutvalg (2 faste representanter, hvor én møter med fulle rettigheter, og én møter 

med observatørrettigheter, 1. og 2. vara) 

Prisutvalget (1 fast representant, 1 vara) 

Læringsmiljøutvalget (6 faste representanter,1., 2, 3., 4., 5. og 6. vara) 

Utdanningsutvalget (2 3 faste representanter, 1, 2, 3. vara) 

Universitetets forsknings- og innovasjonsutvalg (1 2 faste representanter, 1.og 2.vara, der 

1.vara møter med observatørrettigheter) 

Skikkethetsnemda (2 faste representanter, må være profesjonsstudenter) 

Likestillings- og inkluderingsutvalget (2 faste representanter, 1.og 2.vara) 

Museumsråd (2 faste representanter, 1. og 2.vara) 

  

Studentrepresentanter, valgt til råd, styrer og utvalg på Universitetet i Agder, plikter seg til å 

være oppdatert på STAs vedtatte politikk.  

 

De avtroppende studentrepresentantene, valgt til verv i råd, styrer og utvalg på Universitetet i 

Agder, plikter seg til å gi overlapp til påtroppende studentrepresentanter i de samme verv. 

STA-styret skal legge til rette for at det blir gjennomført overlapp.  

 

Jf. STAs stillingsbeskrivelser er det øremerkede plasser til STA-styret, med fulle rettigheter i 

følgende råd, styrer og utvalg: 

• Læringsmiljøutvalget  

• Likestillings- og inkluderingsutvalget 

• Forsknings- og innovasjonsutvalget  

• Språkutvalget 

• NSOs landsmøtedelegasjon  

 

 

Funksjonstiden løper fra 1.august til 31.juli.   

 

 

 

 

 

 
 



SP-sak 05/24 

Møtedato 24.01.24 

Saksbehandler: William Thanoothong Svendsen 

 

Hva består studentmassen av?  

Bakgrunn for saken 

For å kunne få et bedre inntrykk av hva studentene ønsker, og behovene deres så er det viktig å 

vite hvem studentmassen er, hvordan vi definerer denne gruppen og hvem som tilhører denne 

gruppen. 

STA-styret blir regelmessig spurt disse spørsmålene og ønsker derfor innspill fra 

Studentparlamentet.  

 

Argumentasjon 

STA-styret jobber for å representere studentmassen som en helhetlig gruppe. Da er det viktig å 

vite hva studentmassen ønsker og hvem som er en del av denne gruppen. Styret består av fem 

studenter med sine egne nettverk i studentmassen, men nettverkene kan være begrenset i noen 

situasjoner og da er det viktig å ha kunnskap om hva den store massen ønsker. 

 

STA er i regelmessige møter hvor det blir referert til en endret studentmasse med endrede behov. 

Men det blir stadig stilt spørsmål rundt hva disse behovene faktisk er, og hvilke forventninger det 

ligger i studentmassen til universitetet både faglig og sosialt. 

 

Det er ofte en stor overgang å gå fra elev på videregående skole til student på universitetet. 

Begrepene blir regelmessig brukt om hverandre og det er ingen klar definisjon på de ulike 

rollene. Styret merker i møter med UiA at det er stor uenighet rundt hvilke forventninger 

universitet har til studentene, og hvilke forventninger studentene har til universitetet. Derfor 

ønsker styret at Studentparlamentet tar stilling til dette slik STA blir enda tydeligere i våre møter 

med UiA. 

 

Diskusjonspunkter 

 

• Hvordan definerer Studentparlamentet studentmassen? 

• Hvilke forventninger ligger i studentbegrepet versus elevbegrepet? 

• Hvilke forventninger kan UiA legge på studentene og hvordan skal disse forventningene 

kommuniseres ut? 

 

 

Økonomiske konsekvenser  

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA 

 

English Summary 

The STA-board is frequently asked about what a student really is, and how one should define the 

student mass. The STA-board therefore wants the Student Parliament to discuss this.  



SP-sak 06/24  

Møtedato 24.01.24  

Saksbehandler: Emil Gudelis  
 

Kvalitetssystemet   

  
Bakgrunn for saken  
 

Kvalitetssystemet er en kontinuerlig prosess som skal bidra til å utvikle studiene gjennom 

arbeid med faglig –og administrativ kvalitet. Videre skal systemet tilrettelegge for utvikling 

av nye emner og studieprogram.   

Universitets –og høyskoleloven (UH-loven) pålegger institusjonene å ha et system for 

kvalitetssikring som sikrer og videreutvikler kvaliteten i utdanning.   

https://www.uia.no/om-uia/organisasjonen/kvalitetssystem-for-utdanning  

 

Fordi kvalitetssystemet er stort og omfattende, har STA-styret av den grunn valgt å fokusere 

på kvalitetssystemets fire elementer som man mener er mest relevante og hensiktsmessige for 

Studentparlamentet å diskutere. Studentparlamentets meninger vil bli tatt videre i utvikling og 

forbedring av kvalitetssystemet i styrets samtaler med universitet.   
 

Argumentasjon  
 

Universitetspedagogikk   
 

Universitetspedagogikk (uniped) blir tilbudt på UiA gjennom et basiskurs til ansatte. Alle 

ansatte som skal gjennomføre undervisning eller har veiledning som en av sine 

arbeidsoppgaver må gjennomføre dette kurset. For å få godkjent dette kurset må underviseren 

være med på alle samlingene som tilsvarer 200 arbeidstimer. I tillegg skal deltageren delta i 

observasjon av undervisning og kollegaveiledning, samt levere fire praktiske og teoretiske 

mappeinnleveringer. Kurset er oppbygd med ulike temaer som lærerrollen, formidling og 

studentaktive læringsformer.   

Styret legger ved lenke med informasjon om kurs i universitetspedagogikk her: 

https://www.uia.no/senter-og-nettverk/uia-puls-pedagogisk-utviklings-og-

laeringssenter/basiskurs-i-universitetspedagogikk  

  

Ifølge universitets -og høyskoleloven (UH-loven) skal alle ansatte som driver undervisning til 

studenter ha relevant praktisk pedagogisk kompetanse på grunnlag av utdanning eller 

undervisning og veiledning.   

  

“UiA skal tilby emner med oppdatert og relevant læringsutbytte, med læringsaktivitet som 

bidrar til at studentene oppnår definert læringsutbytte, og med god sammenheng mellom 

læringsutbytte, læringsaktiviteter og vurderingsformer. Studentene skal møte et godt og 

helhetlig læringsmiljø som ivaretar både fysisk psykososiale, organisatoriske, digitale og 

pedagogiske aspekter” (utdrag fra Kvalitetssystemet).   

  

Studenttillitsvalgte   
 

I Kvalitetssystemet står det at de studenttillitsvalgte har et særlig ansvar for 

studentmedvirkning slik som å representere studentene i prosesser, møter og samlinger hvor 

studentenes stemme skal løftes.  

https://www.uia.no/om-uia/organisasjonen/kvalitetssystem-for-utdanning 
https://www.uia.no/senter-og-nettverk/uia-puls-pedagogisk-utviklings-og-laeringssenter/basiskurs-i-universitetspedagogikk
https://www.uia.no/senter-og-nettverk/uia-puls-pedagogisk-utviklings-og-laeringssenter/basiskurs-i-universitetspedagogikk


I tillegg står det at “Studenttillitsvalgte skal være et bindeledd mellom medstudenter, 

universitetet og STA ved å innhente studentenes synspunkter og ved å dele relevant 

informasjon. Studenttillitsvalgte deltar også i studieråd [...] og andre arenaer for 

kvalitetsarbeid og har en viktig rolle i forbindelse med evaluering av emner som inngår i 

studieprogrammet”.   

STA skal bistå under valget til de studenttillitsvalgte og står i tillegg som medansvarlig, 

sammen med universitetsdirektøren, for opplæring i deres rolle i Kvalitetssystemet. 

Læringsmiljøpolitisk ansvarlig i STA-styret har som oppgave å holde kurs og samlinger for de 

studenttillitsvalgte og er kontaktperson for alle studenttillitsvalgte ved UiA.   

Samtidig har fakultets-/avdelingsdirektøren, i samarbeid med STA, ansvar for å invitere de 

studenttillitsvalgte til informasjons- og samarbeidsmøte hvert semester.   

  

Læringsmiljøutvalget (LMU)   
 

I Kvalitetssystemet står det at “Universitetets læringsmiljøutvalg tar opp og behandler saker 

som angår studentenes fysiske, psykososiale, organisatoriske, digitale og pedagogiske 

læringsmiljø”. Læringsmiljøutvalget (LMU) er sortert under Universitetsstyret og er styrets 

rådgivende utvalg i saker som gjelder læringsmiljø.  

  

Ifølge UH-loven §4-3 skal alle institusjoner ha et læringsmiljøutvalg. Målet til 

læringsmiljøutvalget ved UiA er at LMU skal bidra til at læringsmiljøet for studenter blir 

tilrettelagt på best mulig måte. I tillegg skal LMU bli informert tidlig i pågående prosesser, 

holdes orientert om klager som UiA mottar fra studentene vedrørende læringsmiljø og kunne 

gi uttalelser om slike forhold til Universitetsstyret. Videre skal utvalget utarbeide 

rapporteringssystemer som er av betydning for læringsmiljø og ha dialog med 

Utdanningsutvalget for å sikre et forsvarlig læringsmiljø.  

Ifølge dagens mandat har ikke LMU vedtaksmyndighet, men fungerer som et rådgivende 

organ til universitetet.  

  

Emneevaluering  
 

Kvalitetssystemet tar også opp kvalitetsarbeid på emnenivå for å få fram ulike 

tilbakemeldinger på emner fra studenter og ansatte. Emneevalueringer har som hensikt å få 

fram ulike sider ved et emne slik som forbedringer, kvaliteter som må videreføres og 

endringer i emnet. “Disse evalueringene danner videre grunnlaget for kvalitetsarbeid på 

studieprogramnivå” (Utdrag fra Kvalitetssystemet). Studentstemmen i emneevaluering er 

avgjørende for utviklingen av studieprogrammet. Disse konkrete tilbakemeldingene er den 

mest direkte påvirkningsmuligheten studenter har over eget studieprogram. 

Emneevalueringer kan gjennomføres både per emne eller felles for emner i samme semester i 

samsvar. Emneansvarlig i samarbeid med studenttillitsvalgt har ansvaret for at 

emneevalueringen gjennomføres” (Utdrag fra kvalitetssystemet). Evalueringene gjennomføres 

ofte som en midtveisevaluering, men det er dessverre lite svar fra studenter på disse 

evalueringene. Emneevalueringene kan gjennomføres på ulike måter, både ved dialog og 

digitalt, både mellom studenttillitsvalgt eller emneansvarlig.   

  

Diskusjonspunkter:   

 

• Mener Studentparlamentet at dagens uniped- kurs sikrer målet kvalitetssystemet har 

satt for læringsopplevelsen til studenter som beskrevet over? Hvorfor/Hvorfor ikke?   



• Hva slags ansvar har UiA og STA i forbindelse med oppfølging og opplæring av de 

studenttillitsvalgte, og hva kan endres?  

• Hva mener Studentparlamentet om det nåværende mandatet til Læringsmiljøutvalget 

og hva burde eventuelt endres?   

• Hva mener Studentparlamentet er grunnen til lav svaroppslutning i emneevaluering og 

hva kan UiA gjøre annerledes?   

  

 

Økonomiske konsekvenser  

Saken har ingen økonomiske konsekvenser for STA. 
 

  

English Summary 

The STA-board wants the Student Parliament to discuss different aspects of UiA`s Quality 

Assurance System for Education.  
 

 


